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Vysoká škola chemicko
technologická
Zápis z jednání Akademického senátu

Zápis
z 19. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 24.2.2004

Přítomno dle prezenční listiny: 21

 

Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:

1. Výsledky voleb studentů

2. Rozpočet VŠCHT Praha na rok 2004

3. Studijní a zkušební řád

4. Návrh AS FPBT na změnu odvodu z grantů do režie VŠCHT

5. Diskuse k dopisu doc.Flemra

6. Různé

 

Ad 1.

Předseda    AS  informoval  o  výsledcích  voleb  do  studentské  části  AS VŠCHT.  Zvoleny  byly
studentky:  Blanka  Švecová  (FCHT,  na  2  roky),  Dana  Hadrabová  (FPBT,  na  2  roky),  Hana
Krakovičová (FPBT, na 1 rok), Ing. Lucie Piterková (DS, na 2 roky).

Zbývá zvolit zástupce studentů na FTOP a FCHI.

 

Ad 2.

Pan  rektor  seznámil  senát  s návrhem rozpočtu VŠCHT na  rok 2004. Předseda hospodářského
výboru doc. Sýkora sdělil, že výbor v rozšířeném složení projednal s p. kvestorem všechny tabulky.

Připomínky a dotazy v diskusi se týkaly zejména:

      ztrátového provozu menzy  pan rektor ubezpečil, že vedení školy hledá řešení této situace. Menza
se  prodá  nebo  pronajme  a  na  Volze  se  vybuduje  výdejna  jídel  pro  naše  studenty.  Počítá  se  se
zateplením Volhy.

           zvýšení kolejného   pan rektor informoval, že se připravuje změna vyplácení dotace na bydlení
formou stipendií přímo studentům. Zašle studentům rozbor a chce znát jejich názor.
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           P.  Ondráčková  upozornila,  že  řada  studentů  se  změnou  dotace  na  ubytování  nesouhlasí,  naši
studenti se připojí.

      položka na propagaci školy je zahrnuta do pol. 59

      samostatné údaje o rektorátu byly vypuštěny, finanční prostředky jsou zahrnuty v rozpisu ostatních
neinvestičních a investičních  položek.

            zmenšená  částka  na  údržbu  je  zapříčiněna    změnou  legislativy.  Je  účelné  dělat  opravy  jako
generální rekonstrukce.

      položka na skripta je neprůhledná, příště je možno metodicky postupovat jinak. Neprůhledná je i
položka  70      opravy  a  vybavení  laboratoří.  Pror.Labík  uvedl,  že  položky  pro  7  základních
laboratoří jsou určeny podle počtu studentů.

      Disproporce v pol. 89 je způsobena změnou zákonů o DPH.

           Nárůst u osobních nákladů  je 12 mil. Kč   p.  rektor oznámil, že bude provedena úprava  tarifů.
Signifikantně neklesá počet zaměstnanců.

 

Po  diskusi  akademický  senát  schválil  (2100)  rozpočet VŠCHT  na  rok  2004  v  předloženém
znění.

Ad 3.

Prorektor  Labík  předložil  novou  verzi  Studijního  a  zkušebního  řádu  VŠCHT.  Novela  byla
projednána s děkanáty. Studium bude postaveno na kreditním systému. Místo klasifikační stupnice 1
až  4  bude  zavedena  stupnice A  až F,  u  doktorského  studia  pouze  prospěl  –  neprospěl. Zkracuje  se
maximální doba studia, bylo definováno studium pod dvojím vedením.

V diskusi předložený návrh, aby these doktorské práce byly povinně předkládány v angličtině,
nebyl schválen.

Akademický senát schválil (21  0  0) předložený Studijní a zkušební řád VŠCHT v Praze.

Ad 4.

         Akademický senát  se zabýval návrhem AS FPBT na změnu odvodu z grantů do režie VŠCHT a
seznámil se s argumenty vedení školy.

 

Ad 5.

         Ing. Ševčík informoval, že se sešel organizační výbor a náměty k dopisu doc. Flemra formuloval
do několika bodů. K  jednotlivým bodům bylo diskutováno a AS pověřil organizační výbor,  aby na
základě podnětů a diskuse připravil alternativní návrhy na příslušné změny ve Volebním a jednacím
řádu AS VŠCHT v paragrafovaném znění a předložil je senátu k dalšímu projednání.

 

Ad 6.
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6.1.    Senát  se  zabýval  dopisem  AS  FCHI,  upozorňujícím  na  havarijní  stav  rozvodů  vody  a
odpadů.  Pan  kvestor  informoval,  že  se  provádí    rekonstrukce  ležatých  rozvodů  a  s  celkovou
rekonstrukcí se počítá v roce 20067, kdy by již měla stát nová budova VŠCHT na Vítězném náměstí.

6.2  Pror. Labík zodpověděl dotaz P. Ondráčkové, týkající se vystavování dokladů  v angličtině.

6.3.  Na příštím zasedání proběhne volba místopředsedy AS VŠCHT za studenty.

Příští zasedání AS VŠCHT se bude konat 9. března 2004 ve 14 hod. ve velké zasedací síní
rektorátu.

 

Zapsala: M. Špicarová                                                                                 Za správnost: J. Fogl

 

 

 

 

 

 

 

 

 


